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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 14. března 2018 v ČRo v 13.00 hod., zasedací 

místnost C425, Český rozhlas, Vinohradská 12, Praha 2      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Tomáš Kňourek, místopředseda Rady ČRo, Petr 

Šafařík, Miroslav Dittrich, Vítězslav Jandák, členové Rady ČRo 

Omluveni: Jiří Vejvoda, místopředseda Rady ČRo, Ivan Vodochodský, člen Rady ČRo. 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:        René Zavoral, generální ředitel ČRo 

  Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

  Josef Havel, ředitel kanceláře GŘ 

 

 

1. Zahájení 

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 28. 2. 2018 

 

3. VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 9. minitendru, souhrnné info 

 

4. Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Měsíční informace GŘ – únor 2018 

- Různé  

 

5. Prezentace vedení ČRo – „Reklama v ČRo“ 

 

6. Výroční zpráva o činnosti ČRo 2017 - finalizace 

 

7. Zadávací dokumentace – VZ na analýzy 

 

8. Stížnosti a podněty posluchačů 

 

9.  Různé   

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 28. 2. 2018 – k návrhu zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

3) VZ na analýzy pro potřeby Rady ČRo – zadání 9. minitendru, souhrnné info – H. Dohnálková 

informovala o analýze dr. Sedlákové - Radia Wave, která byla dodána dříve a zaslána všem radním 

emailem. Termín prezentace této analýzy byl navržen 11. 4. 2018 od 16 hod. Návrh programu jednání 11. 

4. byl radním také emailem zaslán – dopoledne od 9.30 pohovory s experty, od 14.00 jednání 

předsednictva, v 16.00 již zmíněná veřejná prezentace analýzy. P. Šafařík doporučil požádat vedení ČRo o 

sdělení, zda termín podle ČRo nekoliduje s příslušnou smlouvou, a požádal, aby pozvánka na veřejnou 

prezentaci byla odeslána i do ČTK a posluchačům, kteří si na vysílání Radia Wave stěžovali. 

 

4) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy - H. Dohnálková připomněla, že původní zadávací 

dokumentaci dostali radní do emailu, nyní je otázkou v jakém rozsahu a v jakém cenové objemu radní 

zakázku budou chtít realizovat. H. Dohnálková navrhla vypsat zakázku na jeden rok ve výši 750 000,- Kč, 

na menší analýzy může Rada oslovit ad hoc experty. P. Šafařík uvedl, že pokládá za nezbytné pro činnost 

Rady zadávání analýz, vypsání na jeden rok ale je dle jeho názoru nesmyslné, zadání analýzy trvá skoro 
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půl roku a radní by si měli též ujasnit, kolik týmů budou v rámci zakázky poptávat. Proběhla debata 

přítomných radních.   

 

5) Setkání s vedením ČRo 13.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Josef Havel, ředitel kanceláře 

GŘ, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo,  

- Měsíční informace GŘ - únor 2018 – R. Zavoral informoval o hospodaření Českého rozhlasu za rok 

2017, rozhlas skončil se ziskem 15,8 mil korun, k tomuto zisku došlo hlavně díky tomu, že rozhlas byl 

připraven na doměrky DPH. Z měsíčních informací za měsíc únor generální ředitel vyzdvihl – olympijské 

vysílání, ke kterému radní dostali podrobný informační materiál, zaměstnanci rozhlasu odvedli velmi 

dobrou práci, byla to dobrá zkouška i pro další olympiádu v Tokiu. 

V. Jandák se dotázal na plány vysílání z MS ve fotbale, R. Zavoral zjistí podrobnější informace a bude 

Radu informovat.  

- Různé - R. Zavoral informoval – byly spuštěny dva nové vysílače pro stanici ČRo Dvojka a ČRo Plus,  

byla stažena žaloba na ČRo ohledně nekalé soutěže názvu ČRo Vysočina. Upozornil, že bezpečnostní rámy 

v rozhlase mají smysl, bylo zadrženo několik pistolí, pepřový sprej i sekerka. Dne 27. 3. 2018 bude 

generální ředitel jednat s radními pro kulturu STČ kraje a 28. 3. 2018 se bude účastnit návštěvy 

Středočeského kraje, jejíž součástí bude i prohlídka zámku v Přerově nad Labem za účasti premiéra. Tato 

prohlídka bude probíhat v den veřejné schůze Rady, proto se omluvil za pozdější příchod na toto jednání.   

H. Dohnálková se dotázala na technický problém ohledně danění účtů za telefon, které jsou radním 

rozhlasem propláceny, generální ředitel zjistí a do konce týdne bude předsedkyni informovat.  

M. Dittrich ocenil organizaci a úroveň plesu Českého rozhlasu na Žofíně, který byl velmi reprezentativní.  

 

6)  Prezentace vedení ČRo – „Reklama v ČRo“ – materiál, který dostali radní v předstihu, okomentoval a 

celou prezentaci uvedl Jiří Hošna. 

 

Ad 4) Zadávací dokumentace – VZ na analýzy  - radní se vrátili k diskusi k zadávací dokumentaci, 

původně byla zakázka na 3 roky a na částku 6 240 000 Kč bez DPH včetně 30% opce. P. Šafařík navrhl 

tendr na 2 roky a částku 2 miliony korun bez DPH a zopakoval ujasnit si, kolik Rada bude poptávat 

uchazečů. Navrhl dát vědět vedení rozhlasu, že chce Rada vypsat nový tendr. Proběhla debata, V. Jandák 

navrhl, zda by zadání zpracoval P. Šafařík a na příštím jednání předložil radním, s čímž radní souhlasili, do 

26. 3. 2018 P. Šafařík zašle radním podklady emailem. Předsedkyně Rady sdělí výsledek dnešního jednání 

radním, kteří dnes nejsou přítomni.  

 

7)Výroční zpráva o činnosti ČRo 2017 – H. Dohnálková informovala o veškerých podkladech, které byly 

zaslány ke korektuře, v pátek 16. 3.2018 by měly být předány po korektuře grafikům a celý finální text 

zprávy bude zaslána i radním. T. Kňourek s grafiky připraví doprovodné fotografie.   

 

 

8) Stížnosti a podněty posluchačů - T. Kňourek informoval, že na veřejné schůzi 28. 3. 2018 budou 

projednávány především stížnosti ohledně reportáží J. Kroupy a následné reakce generálního ředitele. 

K těmto stížnostem navrhne odpověď a požádal ostatní radní, pokud by byl v časové tísni o pomoc, s čímž 

přítomní radní souhlasili.  

 

9) Různé – H. Dohnálková informovala o požadavku na vedení ČRo ohledně prezentace na téma 

digitalizace v návaznosti na dopisy APSV a ÚOHS, pro uvedení do problému budou o problematice z ČRo 

informovat K. Zýka a H. Havlíková dne 28. 3. dopoledne v rámci jednání předsednictva, do 26. 3. radní 

obdrží k prezentaci materiály. Přítomní radní souhlasili, P. Šafařík trval na tom, aby byl přizván i expert 

mimo ČRo či právník, který by si prezentaci také vyslechl. H. Dohnálková navrhla, aby materiály, které 

Rada k této problematice od rozhlasu obdrží, byly postoupeny expertům na schůzce 11. 4. 2018 

k posouzení. 

P. Šafařík požádal předsedkyni, aby poskytla radním finální materiál, který odešel k Evropské komisi, H. 

Dohnálková uvedla, že finální materiál neměla k dispozici, bude muset tento materiál od ÚOHS vyžádat.    
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Dále proběhla debata ohledně návštěvy Prix Bohemia Radio v Olomouci – radní pojedou vlakem, jízdenky 

může zajistit tajemnice, předsedkyně Rady navrhla společnou večeři radních ve středu 21. 3. v 18.30 

v Moravské restauraci, s čímž radní souhlasili. Tajemnice Rady zajistí rezervaci a platbu na fakturu.  

P. Šafařík ohlásil, že pošle návrhy na doplnění a opravy zápisu jednání z 28. 2. 

       

 

 Nejbližší termíny jednání Předsednictva Rady ČRo v roce 2017: 

 

 

Březen 2018  28. 3.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

  

Duben 2018  11. 4.  13.00 jednání předsednictva 

25. 4. 10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

Květen 2018  16. 5 13.00 jednání předsednictva 

30. 5.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze RS Brno 

 

 

Červen 2018  13. 6.  13.00 jednání předsednictva 

27. 6.   10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 


